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A Várpalota Város önkormányzatának 1391* 10#21~i 

rendkívüli Kéüviselőtestületi ülésére

Tárgy: 2. számú Általános iskola tornaterme 

Előadó: Szathmáry Kálmán



Tisztelt Képviselőtestület!

A 2* számú Általános Iskolában az ott tanuló 514 diák testnevelés 

oktatásának feltételei nem megoldottak#

A tornaórákat a szabadtéri sportpályán, valamint egy tornaszobában 

tartják* A gyerekek egészséges fejlődéséhez szükség lenne egy kor

szerű tornaterem létrehozására* A tornaterem kialakítására az 

AGROKOj.j? 1EX vállalat 30*000 ePt-os ajánlatot tett,

A Belügyminisztérium Területi Államháztartási és Közigazgatási 

Információs szolgálat 1991. október 11-én kelt levelében értesí

tette Várpalota Város Jegyzőjét, hogy 1992* évi fejlesztési fela

datokhoz a ¡¿agyar Köztársaság 1991* évi állami költségvetéséről 

és az államháztartás vitelének 1991* évi szabályairól” szóló tör

vény 6* számú mellékletének JB pontjában szereplő feladatok megva

lósításához állami támogatás vehető igénybe*

Az állami támogatást pályázat benyújtásával lehet igényelni.

Kérem a Tisztelt Képviselőtestületet, hogy a tornaterem megépíté

séhez járuljon hozzá, valamint a szükséges 10,000 e?t céltámogatás 

igényléséhez és 15-000 ePt saját forrás biztosításához járuljon 

hozzá*

A beruházás kezdete 1992* év, befejezése 1993 év.

V á r p a l o t a ,  1991* október 17*

Szathmáry Kálmán 

mb. irodavezető sk



Várpalota, Gárdonyi Géza u# 39*

Szám: /1991«

Várpalota Város Önkormányzati Képviselőtestülete 1991* október 

21-i ülésén megtárgyalta a 2# szárnú Általános Iskola tornaterme 

megépítésének ügyét, valamint a szükséges pénzeszközök biztosí

tását, és meghozta .az alábbi
. ## • •# ...# #. ## #.#. i#^ #̂L .##... • /1991# /10.21# / számú határozatot:

Á Képviselőtestület hozzájárul a 2, számú Általános Iskola torna 

termének megépítéséhez, valamint hozzájárul a szükséges 10*000 e 

céltámogatás igényléséhez és 15#000 ePt saját forrás biztosit 

hoz« A beruházás 1992. évben indul és 1993 évben fejeződik be,

felelős: Szathmáry Kálmán 

Katáridő: 1993# december 31#

p. fíp —

i n d o k 1 á

A 2. számú Általános Iskolában az ott tanuló 514 diák testnevelés 

oktatásának feltétele nem megoldott#

A gyerekek egészséges fejlődéséhez szükséges tornaterem létrehozá 

sa az igényelt állami céltámogatás segítségével megvalósítható.

/

Dr# Czeiaii István 

jegyzőDol^ármest



ü l o t e r j  e s z t e s

A Várpalota Város önkormányzatának 1991. 10, 

rendkívüli Képviselőtestületi ülésére

T'ár'.'y: 6„ számú Általános Iskola tornaterme 

Előadó: Szathmáry Kálmán



Városi Önkormányzati Képviselőtestűié 

Várpalota, Gárdonyi Géza u. 35#

Szám: /1991.

Várpalota Város Önkormányzati Képviselőtestülete 1991# október 

21-i ülésén megtárgyalta a 6* számú Általános Iskola tornaterme 

megépítésének ügyét, valamint a szükséges pénzeszközök biztosí

tását, és meghozna, az alábbi

*}k ...../1991-/10.21-/ számú határozatot:

Á Képviselőtestület hozzájárul a 6* számú Általános Iskola torna 

termének megépítéséhez, valamint hozzájárul a szükséges 10.000 e. 
céltámogatás igényléséhez és 15-000 ei’t saját forrás biztositásá 

hoz- A beruházás 1992. évben indul és 1993 évben fejeződik be.

Felelős: Szathmáry Kálmán 

Határidő: 1993- december 31-

i n d o k l á s

•A 6 - számú Általános Iskolában az ott tanuló lo? diák testnevelés 

oktatásának feltétele nem megoldott.

A gyerekek egészséges fejlődéséhez szükséges tornaterem létrehoz 

sa az igényelt állami céltámogatás segítségével megvalósítható.

V á r p a l o t a ,  .1991. október 21.

Les^kovszffii Tipor 

polgármestei

'n\
-2-

/

7/
Dr. Czeidli István 

jegyző



A

ÜÍ l ő  t e r j e s z t é s

A Várpalota Város Önkormányzatának 1991- 10. 21-i 

rendkívüli Képviselőtestületi ülésére

Tárgy: »Szippantott szennyvíz elhelyezése 

El őa dó : S z a t hínár y Kálmán



Tisztelt Képviselőtestület!

A városban keletkező házi derítőkben, szennyvíztárolókban gyűj

tött és szikkasztott kezeletlen folyékony hulladékok, kommunális 

szennyvizek kezelése, elhelyezése nem megoldott.

Tervezzük a meglévő szennyvíztelepen egy előkezelő berendezés lé

tesítését, amely megoldaná az eddig csak ülepitéssel kezelt folyé

kony hulladék gyorsabb és hatékonyabb lebontását. Az előkezelés 

után a szennyvíz a telep meglévő kezelő berendezéseire kerül.

Kérném a Tisztelt Képviselőtestületet, hogy a beruházás indítá

sához járuljon hozzá, azzal lehetőséget adva a város súlyos szenny- 

vi zgondj ának enyhit é sére.

A Belügyminisztérium Területi Államháztartási és Közigazgatási In

formációs szolgálat 1991. október 11-én kelt levelében értesítette 

Várpalota Város Jegyzőjét, hogy 1992. évi fejlesztési feladatokhoz 

a nl.Iagyar Köztársaság 1991« évi állami költségvetéséről és az állam- 

háztartás vitelének 1991. évi szabályairól"szóló törvény 6. számú 

mellékletének B pontjában szereplő feladatok megvalósításához álla

mi támogatás vehető igénybe.

Az állami támogatást pályázat benyújtásával lehet igényelni.

Kérném a Tisztelt Képviselőtestületet, hogy a beruházás megvalósítá

sához szükséges 525Ce?t céltámogatás igényléshez és 3500ePt saját 

forrás biztosításához járuljon hozzá. A saját forrást az 1991*- év

ben befolyt környezetvédelmi birságból biztosítható.

A beruházás kezdésének és befejezésének éve 1992 év.

V á r p a l o t a ,  199.1# október 17.

SzMw'TfM*
mb. irodavezető



Városi önkormányzati Képviselőtestület 

Várpalota, Gárdonyi Géza utca 39-

Szám: /1991*

Várpalota Város Önkormányzati Képviselőtestülete 1991- október 

21-i ülésén megtárgyalta a szippantott szennyvíz előkezelő be

rendezés létrehozásának ügyét, valamint a szükséges pénzeszkö

zök biztosítását, és meghozta az alábbi

« - -. - - #.••##.. • ------- ... /1991#/10-21-/ számú határozatot;

A Képviselőtestület hozzájárul a várpalotai szennyviztisztitó 

telep területén létesítendő szippantott szennyvíz előkezelő 

létrehozásához, valamint hozzájárul a 5250 ePt céltámogatás igény

léséhez, és a környezetvédelmi bírságokból befolyt saját pénzesz

közből a beruházáshoz még szükséges 3500 ePt biztosításához 1992

évben#

Pelelős: Szathmáry Kálmán 

Határidő: 1992- december 31-

1  n o k 1 á s

A városban keletkező folyékony hulladék, kommunális szennyvíz el

helyezése nem megoldott.

A tervezett előkelő berendezéssel az eddig csak derítőkben és szenny

víztárolókban gyűjtött folyékony hulladék gyors ás hatékony lebontása 

megoldható# A beruházás környezetvédelmi szempontból is kedvező, mert 

szennyvizderitőkben tárolt, valamint illegális lerakóhelyekre eresz

tett szennyvíz veszélyezteti a város vízellátását biztositó nyitott 

karsztot#

V á r p a 1 o t a, 1991. október 21

1/ Tibor

polgármester
O' A 
' \ 
U [j

\ V/

/

Dr. Czeiali István 

jegyző



E l ő t é r j  e s z t é s

A Várpalota Város önkormányzatának 1991. 10, 21-i 

rendkívüli Képviselőtestületi ülésére

'Tárgy: Szennyvízcsatorna hálózat 

Előadó: Szathmáry Kálmán



Tisztelt Képviselőtestület!

Várpalota városban a csalááiház épitésre nagy igény jelentkezett. 

Ezen igény kielégítésére Büdös tó környékén új családiház 'építésé

re alkalmas telkeket alakítottunk ki,

A Képviselőtestület kor ábbi állásfoglalásával összhangban ezen terü

let teljes közművesítését tervezzük, ezen belül a szennyvízcsatorna 

hálózatot is ki akarjuk építeni.

A Belügyminisztérium Területi Államháztartási és Közigazgatási In

formációs szolgálat 1991. október 11-én kelt levelében értesítette 

Várpalota Város Jegyzőjét, hogy 1992. évi fejlesztési feladatokhoz 

a "Magyar Köztársaság 1991- évi állami költségvetéséről és az állam- 

háztartás vitelének 1991. évi szabályairól" szóló törvény 6. számú 

mellékletének B pontjában szereplő feladatok megvalósításához álla

mi támogatás vehető igénybe.

Az állami támogatást pályázat benyújtásával lehet igényelni.

Kérném Tisztelt Képviselőtestületet, hogy a beruházás megvalósítá

sához, valamint a szükséges 2250 eEt céltámogatás igényléséhez és 

1500 ePt saját forrás biztosításához járuljon hozzá.

A saját forrás az 1991. évben befolyt környezetvédelmi birságból 

biztosítható.

A beruházás .kezdésének és befejezésének éve 1992.

V á r p a l o t a ,  1991. október 17.

Szathmáry Kálmán 

mb. irodavezető



Városi önkormányzati Képviselőtestület 

Várpalota, Gárdonyi Géza u# 39-

Szám: /1991#

Várpalota Város Önkormányzati Képviselőtestülete 1991# október 

21-i ülésén megtárgyalta a Büdös tó környéki házhelykialakitás- 

hoz megépítendő szennyvízcsatorna ügyét, és meghozta az alábbi 

ö <> ### ö #* <>##•..### e #...# /1991#/10.21#/ számú határozatot:

A Képviselőtestület hozzájárul a szennyvízcsatorna megépítésé

hez, valamint 2250 ePt céltámogatás igényléséhez és 1500 ePt 

saját forrás biztosításához# A beruházás kezdésének és befeje

zésének éve 1992#

Pelelős: Szathmáry Kálmán 

Határidő: 1992# december 31*

Az Önkormányzat a Büdös tó környékén új épitési telkeket alakított 

ki, amelyet a Képviselőtestület korábbi döntésével összhangban tel 

jes közművesítéssel kiván ellátni. Kivel a távlati cél az egész vá 

ros teljes közművesítése, ezért mindenképpen indokolt legalább az 

újonnan épülő családi házak csatornázásának megoldása.

V á r p a l o t a ,  1991# október 21*

bor

polgármester



VÁRPALOTA VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK KÉPVISELÖ-TESTÜLETE 
8100. VÁRPALOTA. Gárdonyi Géza út 3 9. Pf. 7 6. 
telefon: 72-444 fax: 71-506

Szám: ' 5 0  ¿5" / 1 991.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

K é s z ü l t : Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
1991. október 21-én 8.30 órai kezdettel megtartott 
rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Várpalota Városháza földszinti tanácskozóterme

Jelen vannak: Leszkovszki Tibor polgármester.
Domokos István alpolgármester,
Dr. Czeidli István jegyző

Angyal Pétérné, Bátor Antal, Dr. Buzási István, 
Czifra László, Csiszár Ernő, Csővári János,
Dr. Huszár Pál, Jolsvai Artúr, Kerekes István, 
Lengyel Csaba, Miskolczi Ferenc, dr. Nagy Tibor 
Dr. Szabó Gyűl Dr. Szilágyi Tibor, Tóth István 
Tóthné d r . Bakonyi Csilla, Törzsök Károly,
Vámosi Tibor, Veiszhaupt Sándor,

Távolmaradását be,"jelentette:

Lanczmann József 
Lukáts András 
Márhoffer György 
Patonai József 
Papp Gyula
Szalai Tivadar képviselők

Bálványossy Ervinné személyzeti,- szakoktatási szaktanácsadó 
Fürjes Lászlóné, Jánosiné Izsó Ildikó, Madaras Annamária, Péter 
Istvánná, Szathmáry Kálmán megbízott irodavezetők.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Hölgyeim és Uraim!

Megállapítom, hogy a 27 fő testületi tagból 21 fő jelen van, így 
ülésünk határozatképes.

A két héttel ezelőtt leközöltek szerint, 1991. október ? c> 

kellett volna leadni a jövő évi költségvetéshez igényelt cé ltá
mogatásokat. A határidő a mai'napra változott, ezért volt szük
ség a képviselőtestület összehívására.

Szeretnék javaslatot tenni a mai napirendi pontra.
Javaslom megtárgyalásra a következőket:
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1.) Céltámogatások igénylésének elhatározása

a.) -Szennyvízcsatorna hálózat
ta. ) Szippantott szennyvíz elhelyezése
c.) 2. sz. Általános Iskola tornaterme
d.) 6. sz. Általános Iskola tornaterme

A Képviselő-testület a napirendi pontot egyhangúlag elfogadta.

Is in ertetné in az 1992. évi várható bevételeket, a várható fejlesz
tési kiadásokat, valamint a működési kiadásokat.

(A jegyzőkönyvhöz mellékelve.)

Kérem a képviselő urakat, tegyék meg észrevételeiket. 

ifj. B á t o r Antal

Keveslem a telekeladásból származó bevételeket. Több terület van 
az önkormányzat tulajdonában, amelyik üresen áll. Meg kellene 
vizsgálni az ezzel kapcsolatos dolgokat.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Ez tulajdonképpen az önkormányzati vagyon kialakulása után lehet
séges. Meggondolandó, hogy a telkek eladását válasszuk '/agy 
pedig bérle te z te s sü n k. A bérleteztetéssel az ár- és díjbevétel 
növelhető.

V á m o s i  Tibor

Környezetszennyezési adó létezik-e?

L e s z k o v s z k i  Tibor

Adó nein létezik, csak környezetszennyezési bírság. A Környezet- 
védelmi Hatóság veti ki a bírságot, melyet ha befizet ne k, .3 CL % 
illeti meg- az önkormányzatot.

Szathmáry Kálmán

Jelenleg a kivetett környezetvédelmi bírs ágból 7200 EFt az 
önkormányzati részesedés. Legjelentősebb ezek közül az Inotai 
Alumíniumkohó, a Bakony Metál, a Péti Nitrogénművek RT és a 
Hőerőmű Vállalat - tehát 7,2 MFt aminek várományosai vagyunk. 
Ebből az év végéig véleményein szerint 9 MFt-ra számíthatunk.

M i s k o l c z i  Ferenc

Nem szerepel a tervben az építmények adója. Ez igen jelentős 
bevételként jelenne meg, így nem tekinthetünk el a bevezetésétől.



3

T ö r z s ö k  Ká r o l y
Nor (natív támogatás tekintetében ne in számíthatunk a tavalyinál 
többre. A növekedés 3 % -k a 1 lesz több, mint 91-ben. Ezt k a 
tasztrofális helyzetnek látom az oktatás tekintetében.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Az idén az oktatási intézményeknél nem végeztettünk felújításokat. 
Az általános iskolákban csökkent a gyérineklétszám. Ebből adódik, 
hogy abszolút értékben 4oo EFt-tal több a befolyt összeg.
Az iskolák szintentartásának megvalósítása 1992-ben komoly p r o b 
lémákat okozhatnak.

Dr. B u z á s i István

Eljutottunk odáig, hogy nem lesz elég a bevétel, amit mi k ö r 
vonalaztunk az előzőekben. A munkaadók értekezletén például 
szóba sem jött az az igényük, hogy ne legyen építményadó. Azon 
vita volt, hogy mennyi legyen a maximum, de a nullában nem g o n 
dolkodtak. Ezt azért mondom-, hogy a későbbiek folyamán több in
formáció álljon rendelkezésre.

D o m o k o s  István

Az értekezleten részt vettem. Azt kérték, hogy a felső határ ne 
300.-Ft legyen. Ezt ínégvizsgáljuk és a következő testületi ül é 
sen tájékoztatást adunk.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Az 1992-es várható fejlesztési kiadásokkal kapcsolatban még 
szeretném elmondani, hogy üzembe helyezünk egy számítógépet 
3 alrendszerrel. Az egyik a költségvetési gazdálkodás, a másik 
a segélyezés, a harmadik az iktatás feladatainak ellátásában 
lesz segítségünkre.

S z a t h i n á r y  Kálin án

Sorba mennék az egyes témákon. Előre kellett hozni a témát, 
de 25-én úgyis döntésre került volna. Négy árajánlatunk van 
a szippantott szennyvíz előkezelő berendezés létesítésére. Ez 
tulajdonképpen szükséges a városnak. Ennek a kivitelezésnek a 
teljes anyagi eszköze a környezetszennyezési bírságokból r e n d e l 
kezésre fog állni - amennyiben azt be tudjuk hajtani. Gya korla
tilag a céltámogatás igénylésére azért tettem javaslatot, hogy 
ha nem kell a teljes összeget felhasználnálnunk, akkor a m e g 
maradt pénzt környezetvédelmi beruházások megvalósítására l e h e s 
sen felhasználni. Hasonló a helyzet a Büdös-tó környékének c s a 
tornázásával kapcsolatban. A várható telekértékesítésekből bi z 
tosítható a csatornázás és az előközművesítés. 4 MFt-os tiszta 
bevétele származik ebből az önkormányzatnak. Ha ehhez igényeljük 
a céltámogatást, több tiszta bevétel marad. Ezt a megmaradt 
összeget egyéb más fejlesztésre tudjuk felhasználni.
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M i s k o l c z i  Ferenc

Csak a szippantott szennyvízről van szó, egyéb csatornázásról 
nem. Miért' kell ezt a két témát így elkülöníteni?

S z a t h m á r y  Kálmán

Ezek sokkal töményebb összetételű szennyvizek, mint a másik c s a 
tornában lévők. Ezek különféle előkezelést igényelnek, ezután 
vezethetők rá a szennyvíztelepre.

L e s z k o v s z k i  Tibor

A szippantott szennyvíznél feltétlenül egy előtechnológiát kell 
a l k a l m a z n i .

Dr. S z i l á g y i  Tibor

Hol épülne meg az előkezelő? Gondolkodni kellene ezután arról, 
hogy figyelemmel kísérjük a városban kel etkező szennyvizet, 
hogy tényleg az előkezelő telepre kerüljön, ne illetéktelen 
helyre ürítsék.

S z a t h m á r y  Kálmán

Az előkezelő a jelenlegi szennyvíztelepen elnne megépítve, m e g 
felelő ürítési lehetőséggel. Fennáll a veszély, hogy a sz ip p a n 
tást végzők a lakosság felé felszámolják a költséget, nehogy il 
leték -telen helyre ürítsék.

D o m o k o s  István

Az előkezelőnek kapcsolódnia kell a későbbi szennyvíztelep b ő 
vítéséhez. Nem ez az igazi megoldás, hanem a csatornázás. Ha a 
japán hitelhez nem jutunk hozzá, más megoldást kell keresnünk.
Ez komlex program kell hogy legyen.

S z a t h m á r y  Kálmán

Gyakorlatilag a két tornaterem összefügg egymással. Az év elején 
ajánlatot kértünk. 15 MFt-os árajánlatot adtak a tornaterem é p í 
téséhez. 240 m^-nél több kell hogy legyen a tornatermek a l ap t e 
rülete. A céltámogatás nemcsak Várpalotára vonatkozik, hanem pl. 
Inotán tervezésre kerül egy körzeti orvosi rendelő, Pétre v o n a t 
kozóan is elkészült már a tanulmányterv.
A két iskola témája azért vetődött fel, mert ennek a két i s k ol á
nak nincs tornaterme, kérem a tisztelt K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t e t , 
hogy ami a köl tségvetést terhelné 1992. évben szavazzák meg o- 
lyan célzattal, hogyha esetleg a cé lt ám ogatást nem is kapnánk 
meg, a tervezéseket elindíthassuk, valamint a 6-os számú i sk o 
lánál az előkészületeket megkezdhessük. A 6-os sz. iskola ö n k o r 
mányzati tulajdonban van. A 2. sz. iskolával szemben a katolikus 
egyház kárpótlási igényt nyújtott be. Esetleg az önkormányzat c s e 
reingatlant ajánl fel az épület fejében. Amennyiben a cé l tá m o g a 
tást megkapja az önkormányzat, a tornaterem építését meg lehet kezdeni.


